

# Dorpsraadvergadering 05-02-2024



**Locatie en tijd:** Smelehof, 20.00 uur

**Afmeldingen:** Jeffrey

**Genodigden:** Rik Rongen en Ruud Janssen (werkgroep Kermis)

## Notulen

**1. Opening,** Ania is er, we praten eventjes bij met haar.

### **2. Vaststellen agenda,**

Jan wil nog de punten -YNB en -'t Dorpspodium toevoegen, ze komen aan bod bij de updates.

### **3. Notulen Januari 2024**

Al lezend komen we bij uit bij:

WG Vliegveld: Sandra koppelt terug met Pieter Hermans

Bloembak Gemeente: Nu blijkt dat we moeten betalen, dat wilden we niet, maar is door de Dorpsraad (gezamenlijke) goed bevonden. --> Sandra zal nakijken wat de kosten zijn

### **4. Updates ontwikkelingen:**

-WG Wonen/Economie: Zij starten na de carnaval op.

-WG RAP: Die zit op schema, het ligt bij de beoordelingscommissie, en wacht op antwoord zodat het door kan naar de MUIP. Bij de Jera zal de sloop beginnen na de carnaval. Hebben in tussentijd vervangend onderdak? --> Sandra neemt contact op met de contactpersonen van de Jera over de tijdelijke onderdak voor de verschillende activiteiten.

-WG Verkeer: Thijs heeft het verbodsbord (om vrachtwagens te weren op het Lovinckplein) ontdekt. Het hangt -het dorp vanuit het noorden binnenrijdend- tussen het voet/fietspad en het huis van Koonings. Op het plaatsen van het stuk over het verkeer aan het Lovinckplein zijn geen reacties binnen gekomen.

Het 'verkeersplan' van de gemeente: hier is vorig jaar niets aan gedaan. Ruud Verhaegh zou in januari navragen wanneer de plannen opgepakt en uitgevoerd gaat worden. Het streven is om voor de zomer het onderzoek af te ronden.

-WG Vliegveld: De werkgroepen zitten nu bij Pieter Hermans en gaan hun verhaal opstellen, deze week komt er in het YNB een informatief stuk. Er is een geheel nieuw plan, waarvoor nieuwe bezwaren kunnen worden ingediend. De DR van Milheeze heeft contact gezocht, --> Sandra gaat deze terugbellen.

-WG Stg Wensbus: Jan en Sandra hebben vorige week hun akkoord gegeven voor de bus. Er is iets veranderd, de bus is van 2024 en komt uit Duitsland, is goedkoper. De aanbesteding/levering zal ergens in juli-augustus zijn. Ook zijn er jassen besteld. (Met de eerdere levering was iets mis mee)

-WG YNB: Jan belt morgen met Lian. --> Jan en Thijs gaan een overleg plannen en willen de werkgroep gaan ondersteunen.

-WG Stg Dorpspodium: Jan geeft aan dat de Stg doorgaat zoals eerder, en gaat met Toon overleggen over het watergebruik. De kelder lekt wat, eerder heeft vd Vossenbergh opnieuw gepleisterd. Een Actie voor Jeffrey om de financiële situatie uit te zoeken.

-WG MOY: We hebben een mail ontvangen van Linda Bouwman met een plan om een buurt in verbinding te krijgen, met uitrol in de Dopheide. Een opzet waarbij 2 verbinders vragen/wensen gaan koppelen aan die hier uitvoering aan willen geven. In april mei willen ze MOY uitnodigen om alle ideeën te bespreken, Voor geld kunnen zij aankloppen bij de leefbaarheids gelden, Als Dorpsraad gaan wij nu niet ondersteunen, er liggen raakvlakken met de functie van Dorpsondersteuner. Hiervoor is Linda in dienst via subsidiegelden.

Om miscommunicatie te voorkomen is het belangrijk om grenzen aan te geven aan Linda. Jeffrey navragen of hij inzicht hoe de subsidie wordt gebruikt voor de dorpsondersteuner (actie Sandra)

-Ibor: Henk Koonings belt met de huistelefoon en een prepaid-toestel. Eerder zo'4 a5 keer per week, nu komen er minder meldingen. We gaan uitzoeken of Henk Koonings de kosten kan declareren.

## **5. Kermis**

Rik Rongen en Ruud Janssen zijn aangeschoven. We vragen voor wat voor uitdagingen ze staan, waar ze tegenaan lopen. Sandra heeft vandaag een mail ontvangen vanuit de DRO, een peiling of er behoefte is aan een bijeenkomst. Vorig jaar is daar weinig uitgekomen, feedback is niet meegenomen, en iedere Kermis is anders, soms is er feedback, het is meer een algemene bijeenkomst vanuit de gemeente. Willy Sterrenberg heeft van tevoren niet een vaststaand plan, is ook afhankelijk van wat er komt dus flexibiliteit is nodig. En is ook afhankelijk van wat er komt. Hij wordt wel gezien als schakel tussen de kermis en het dorp. Communicatie met de buurt i.v.m. de opbouw kan gemeld worden, maar soms is het kwaad al geschied, dit is niet altijd te voorkomen. Er kunnen wel wat meer borden gevraagd worden aan 'Openbare Ruimte' om verkeer te weren op het plein tijdens de opbouw. Het Lunapark kan door zijn afmeting alleen op dezelfde plaats staan. Wellicht hebben we hier nu ook te maken met nieuw bewoners. Botsauto's mogen wel op het plein (Op de Jeu de Boules baan) rekening houdend met waar de beregning zit, zodat die geen schade op kan lopen. Toon Jenniskens zou met Willy de sproeiers op kunnen zoeken. Er zou een tekening aangeleverd kunnen worden bij de gemeente. Kortom, we willen de kermis waar mogelijk terug op het plein, echter zijn er wat kritische puntjes waarmee rekening moet worden gehouden, en Cheryl moet geïnformeerd worden. Goed is om op korte termijn bijeen te komen door Ruud, Rik, Jan, Toon en Willy. Er zou een jaarverslagje gemaakt worden (met ideeën) dat als een draaiboek gebruikt kan worden.

Agendapunt Financiële update: Dorpsraad/YNB/Wensbus vervalt.

## **6. Update nieuwe leden dorpsraad.**

Sandra heeft misschien iemand voor het secretariaat gevonden. Verder zijn er nog 2 mensen te vragen voor de dorpsraad.

## **7. Ingezonden Stukken**

- \*Een verslag van de inloopbijeenkomst van Houbensteyn, o.a. inzake de verkeersbewegingen.

Wij zijn daarbij een luisterend oor, wij zijn geen partij in een omgevingsdialoog.

- \*Gemeente Venray, zij hebben een poster "Glow in the Dark" laten maken om bij de arbeidsmigranten aandacht te vragen om zichtbaar te zijn in het duister. Er zijn er 5 besteld, maar wellicht ook meer voor bedrijven te bestellen.

- \*Uitnodiging Piëlreus Sleuteloverdracht. Jan en Thijs gaan.

## **8. Mutaties actielijst/ uitnodigingen, De actielijst wordt geactualiseerd.**

Verder willen we in maart de financiële updates behandelen, in april WG Moy uitnodigen, en in mei WG YNB.

## **10. Rondvraag**

Sandra: over leefbaarheidsgelden, de volgende keer, 11 maart, starten om 19.30 uur.

Verder nemen we afscheid van Ania met een mooie bedankplank. We bedanken haar voor haar 4 jaren inzet en ze mag altijd nog eens aanschuiven!

## **11. Sluiting**

Sandra sluit de vergadering